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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:1141 Drift och underhåll av vägar

Den tunga yrkestrafiken är beroende av ett väl utbyggt och fungerande vägnät. 
För att hålla en hög standard av landets vägar samt reparera de skador som 
uppkommer behövs ett ständigt underhåll, vilket givetvis kostar stora summor 
pengar varje år. I regeringens vårproposition försvinner dock en halv miljard 
kronor från just drift och underhåll. Pengarna ska inte tas från drift och 
underhåll av järnväg, utan det är anslaget för drift och underhåll av vägar som 
inte får användas fullt ut under 2016. Resultatet av det bli rimligtvis att delar av 
det nödvändiga underhållet inte blir av eller skjuts upp.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Anser statsrådet att det går att minska anslaget för drift och underhåll av vägar 
utan att det får negativa effekter för nödvändiga transporter och den tunga 
yrkestrafiken?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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